
Protokoll fört vid Krägga Samfällighetsförenings styrelsemöte 

Datum: 2017-04-27 

Tid: Kl 20.00 

Plats: Krägga Lanthandel och Café 

Närvarande: Lautaro Aranda, Anders Janzen, Jens Aldheim, Mats Berggren, Vahid Hagigi. 

Dagordning: 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av kallelse och dagordning 

 

3. Föregående protokoll 

 

4. Uppföljning av verksamhet 

 

A. Vägar 

- Det som har varit aktuellt är åtgärdat. 

 

- Samfälligheten kommer be JEAB återrapportera in efter varje avslutad arbete så styrelsen 

blir mer informerad. 

 

- Vi kommer att använda oss av tidigare avtalsunderlag för upphandling av vägskötsel samt 

komplettera underlaget med det som har tagits fram av REV (Riksförbundet enskilda vägar) 

för avtal med entreprenörer. 

 

- Vi kommer att använda tidigare avtalsunderlag för gräsklippning av fotbollsplan. 

B. Brevlådor  

- Vi stoppar upphandlingarna tills vi har fått ett klart besked från postnord om föreningen 

måste bygga om ställningarna. Vi kommer att ta kontakt med Postnord för att säkerhetsställa 

om detta har varit ett krav ifrån dem eller inte.  

C. Skog 

- Styrelsen tar kontakt med boende som hade önskemål om att gallra kring 

båthuset/badplats för att upprätta kontrakt kring hur gallringen ska gå till. 

 

- Styrelsen diskuterade kring behovet att upprätta en fullmakt kring förvaltningen av skog 

och mark som KTEF äger.   

 

 

 

 

 



D. Ekonomi 

- Styrelsen beslutade att köpa in programmet Vägfas som är ett dataprogram framtaget för 

samfälligheter för att administrera fakturor.  

- Vi kommer att ha ett möte med STILOG ang. fortsatt arbete. 

E. Administration 

- Vi kommer att använda oss av VägFas för administration av fakturor.   

 

- Vi har gjort adressändring  till Krägga lanthandel där vi kommer sätta upp en egen 

brevlåda.  

 

- Ett förslag las fram av ordförande om att styrelsemedlemmar ska bjuda in REV 

(Riksförbundet Enskilda vägar) för att bl.a öka styrelsens kunskap om vägskötsel i en 

förening. Alternativt att ledamöter får gå på kurs hos REV. 

Styrelsen beslutade att undersöka om detta var möjligt att genomföra under hösten eller 

nästkommande år. 

 

5. Övriga frågor 

 

6. Nästa sammanträde 

Ordförande kommer att skicka ut en inbjudan till nästa möte. 

 

7. Avslut 


